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В статье исследуются вопросы защиты прав и интересов детей в рамках социальной политики государства. Анализируется 
институт семьи, а также формы семейного воспитания детей, оставшихся без попечения родителей, а также детей-сирот. 

Раскрываются вопросы государственной поддержки в области защиты прав и интересов детей, оставшихся без попечения 
родителей, в частности государственных гарантий и материальной поддержки. Анализируются юридические факты, на основании 
которых ребенок имеет право на данный вид помощи со стороны государства.
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The article examines the protection of the rights and interests of children in the framework of the social policy of the state. The institution 
of the family is analyzed, as well as the forms of family upbringing of children left without parental care, as well as orphans.

The issues of state support in the field of protection of the rights and interests of children left without parental care, in particular gov
ernment guarantees and material support are disclosed. Analyzes the legal facts on the basis of which the child is entitled to this type of 
assistance from the state.
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